
 

 

 

Protokoll styrelsemöte SFLPA 160531  

 

Närvarande: Joacim Linde (JL), Christoffer Jernling (CJ), Thomas Sundberg (TS), Mikael Gellerfors (MG), Patrik 

Brandenstein (PB) 

 

 

§1 Mötets öppnades 

§2 Till justerare valdes MG 

§4 Övriga frågor: 2 anmäldes av TS, se nedan.  

§4 SFAI veckan i Karlstad: Vi konstaterade att plan finns i form av program och workshops. Vissa budget- och 

detaljplaneringsfrågor kvarstår, ansvariga är Fredrik Helliksson och Pierre Sundin som får redovisa närmare på nästa 

möte.  

§4 Angående Gävleborgs landsting:  Önskemål om vår input har inkommit från en ambulanssköterska i länet, 

sammanfattningsvis gällande dels någon medicinsk och dels någon personalmässig/administrativ fråga. Joacim 

kommer att leverera vår uppfattning gällande den medicinska frågan. Vi bedömer att den personalmässiga frågan 

snarare hör hemma hos systerföreningen FLISA, varvid vi hänvisar dit. 

§5 Samverkan: Diskussioner pågår gällande samverkan med SWESEM/akutläkarkollegiet. Frågan har aktualiserats av 

en nyligen publicerad debattartikel i tidsskriften Sjukhusläkaren. Denna diskussion berör förvisso intrahospitala 

frågeställningar men har i förlängningen inverkan på vår verksamhet. Vi kommer att dels kontakta SFAI och Ung i 

SFAI gällande detta, och CJ författar så länge en sammanfattning av SFLPAs tolkning av situationen. Styrelsen tar sen 

ställning till om vi ska göra ett eget inlägg i debatten eller endast agera via ombud i SFAI etc.  

§6 Övriga frågor:  

a) Medlemsregister. TS meddelade den aktuella situationen gällande medlemsregistrering och avgifter, vilket är 

administrativt komplicerat gentemot SFAI. En del konkreta förslag finns gällande detta, gällande exempelvis 

egen budgetkontroll. TS bereder frågan vidare.   

b) IVA transporter: TS har skickat ut aktuell upplaga av det dokument/PM för IVA transporter som ST läkaren 

Emily Kiraly arbetar med på Karolinska. Styrelsen ombeds läsa det och komma med synpunkter.  

 

§7 Nästa möte: Bestämdes till 160712 kl 2100.  

 

§8 Ett fyrfaldigt Leve för Göteborg genomfördes.  

 

§9 Mötet avslutades.   

 

 

Sekreterare Christoffer Jernling                                         Justerare Mikael Gellerfors  

 


